
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Stadsronde Geusseltbad 

 

Onderwerp Tweede stadsronde Evaluatie Geusseltbad 

Portefeuillehouder Wethouder Willems 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar M Wedda 
Telefoonnummer: 043-350 4088 
marjolein.wedda@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst De belanghebbenden in de gelegenheid stellen om een mening te geven en 
aanvullende vragen te stellen over de ontvangen antwoorden op de vragen die 
tijdens de stadsronde van 15 december 2015 zijn gesteld. Tevens kunnen 
eventuele verbetervoorstellen aangaande de meerjarenexploitatiebegroting 
worden gedaan. De woordvoerders van de fracties krijgen hierdoor een goed 
beeld van wat er leeft en kunnen hun mening gaan vormen. 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

De evaluatie kent een gefaseerde opbouw om te komen tot besluitvorming 
rondom de toekomstige exploitatie van het Geusseltbad. Vanwege de 
complexiteit van de materie en de te maken keuzes, is in dit bestuurlijk proces 
bewust gekozen voor deze opzet. Deze fasering biedt college en raad de 
gelegenheid om een goede afweging te maken tussen de diverse belangen en 
mogelijkheden. 

Fase 1 is erop gericht om de raad te informeren over de uitkomsten van de 
evaluatie. Deze uitkomsten zijn vertaald naar uitgangspunten die de basis 
vormen voor de exploitatie van het Geusseltbad in de toekomst. De raadsleden 
hebben de evaluatie met de daarin opgenomen voorstellen ter verbetering van 
de exploitatie december 2015 ontvangen. In de stadsronde van 15 december 
2015 hebben belanghebbenden hun input gegeven en vragen gesteld over het 
Geusseltbad. Deze vragen zijn inmiddels schriftelijk beantwoord. De 
stadsronde van 8 maart 2016 is een vervolg op de stadsronde van 15 
december. 

Inhoud  Op 15 december heeft een stadsronde plaatsgevonden over de evaluatie van 
het Geusseltbad. Doel van deze stadsronde was om te informeren en 
eventuele verbetervoorstellen aan te dragen/ te bespreken om te komen tot 
een meerjarenexploitatiebegroting. 
Er bestaat behoefte bij de burgers voor een 2

e
 stadsronde. Via deze 

stadsronde wordt belanghebbenden en woordvoerders de kans gegeven om 
nog aanvullende vragen te stellen op de antwoorden die ze gekregen hebben.  

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Met de belangstellenden van de stadsronde van 15 december van gedachten 
te wisselen over de antwoorden op de door hun ingediende vragen en 
eventueel aanvullende vragen te stellen. 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, Klankbordgroep / Afvaardiging van de verenigingen  / WMO- raad / 
Seniorenraad/ UM 

Vervolgtraject Na afloop van deze stadsronde wordt fase 1 van het evaluatie traject afgerond. 



 

 

 

 

 

 

Fase 2 is een uitwerking van de standpunten die belanghebbenden en raad 
naar voren hebben gebracht. De toekomstige exploitatie wordt vormgeven in 
een exploitatiebegroting 2016-2020. Het debat hierover vindt plaats in een 
Raadsronde begin april 2016. 

De resultaten van de raadsronde en het hierop volgende raadsbesluit worden 
gebruikt om de definitieve exploitatiebegroting van het Geusseltbad te 
verwerken in de kaderbrief 2017 en de gemeentebegroting 2017 (fase 3) die 
ter besluitvorming aan de raad worden voorgelegd. 

Ruimtelijke faciliteiten Groene Kamer 

Technische faciliteiten Geen bijzonderheden  

  

Datum agendering 08-03-2016 

Voorzitter Erckens 

Secretaris Vinju 

Locatie Groene kamer 

Tijdstip 17:00 

Fractiewoordvoerders 52 aanwezigen waarvan 15 raads- en burgerleden 

Genodigden Gebruikers van het zwembad die in een eerdere stadsronde vragen hebben 
gesteld. 

Samenvatting en 
afspraken 

Deze stadsronde was gericht op het bespreken van de antwoorden op de 
vragen die tijdens een eerdere stadsronde waren gesteld. 
Na een korte inleiding over het voorgaande proces gaf de voorzitter het woord 
aan de aanwezige burgers. Stuk voor stuk worden vervolgens de antwoorden 
per punt afgehandeld waarbij aanvullende vragen worden gesteld. Vervolgens 
beantwoord de wethouder de meeste vragen daarbij ambtelijk ondersteund. 
Een aantal zaken zal nader worden bekeken. 
 
 

Toezeggingen De wethouder zegt toe schriftelijk met de Elisabeth Strouvenstichting contact 
op te nemen over de gevoerde schriftelijke correspondentie en dit aan de raad 
terug te koppelen. 
De wethouder zegt toe te laten onderzoeken welke kosten zijn gemoeid met 
het aanpassen van de temperatuur van de ruimtes die door de gebruikers van 
het zorgbad worden gebruikt. Alsmede de (on)mogelijkheden van realisatie 
van een achteringang voor bezoekers (nogmaals) te laten bekijken. De 
gebruikers worden hierbij betrokken. 
 

  

 


